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rent a les ampliacions de partits mèdics, que que- 
da en estudi per quan es tracti de tots els assump- 
tes a sotmetre a TAssemblea.

Es passa a tractar de les Seccions comarcals:

Es parla de l’assumpte plantejat a Capellades,
S. C. d’Igualada, del qual es féu mencio en l’ac- 
ta de la darrera sessió i, considérant que en el cas 
que es produis l’ampliaciô de partit mèdie, les 
contractes respectives han d’ésser sotmeses a la 
Junta de la Secciô i haurien d’examinar-los ele- 
ments directament interessats en l’assumpte, s’a- 
corda que per aquest cas la contracta sigui direc
tament sotmesc*. a l’aprovaciô d’aquest Conseil.

Es dona compte de Telecciô de la nova Junta 
de la S. C. de Manresa, i s’acorda felicitar els ele- 
gits i haver vist amb molt de gust llur elecció.

La ,presidència dona compte d’haver rebut 
juntament amb el secretari, una comissió de Sant 
Boi del Llobregat, per a proposar al Sindicat unes 
bases d’arranjament en la qüestiô Frias i la Fe- 
deració de Germandats i Motepius, i explica 
la impressió treta de la reunió que es limité a un 
canvi d’impressions. Es parla de les bases que es 
podrien acceptar com arranjament i s’acorda que 
ünicament s’accepti com a soluciô de transigèn- 
cia que la Federació aboni al Dr. Frias l’import 
de sis mensualitats del contracte incomplert més 
les despeses ocasionades.

Es dona compte d’haver-se rebut una comuni- 
cacio de la S. C. de Tarragona, trametent im
pressions de Testât d’aquella Secciô.

També es llegeix una comunicació de l’Hospi- 
tal de Tarragona, contestant al dictamen del Dr. 
Moli, que aprovà el Conseil.

Finalment, es dona compte que-el doctor Ra
fael Battistini, convocat per la sessió d’avui, ha 
excusât la seva assistèneia i ha anunciat que vin- 
dica a parlar de l’assumpte el dia de demà, per la 
qual cosa s’acorda que sigui rebut pel Dr. Moli, 
ponent d’aquesta qüestiô.

Seguidament és cridat a la sala de sessions el 
Dr. Ricard Fortunÿ Dalmau, el quai fa diverses 
manifestacions respecte a la seva soHicitud de re- 
ingrés al Sindicat, i es retira després de la sala 
de sessions. En canvien impressions i s’acorda 
convocar per a la propera sessió els companys 
de la Secciô Comarcal de Vilaf ranca del Pene- 
dès perquè informin al Conseil.

Previ informe de les Seccions Comarcals, son 
admesos socis el companys que en altre Hoc s’ex- 
pressen.

Es llegeix i s’aprova el moviment de Caixa du
rant el proppassat mes de febrer.

S ’examinen i s’aproven els següents comptes:
Dels Drs. Marti i Lucaya: pessetes 60 i 50, 

respectivamet, per assistèneia sessions.
Del personal: pessetes 1540 per la nômina del 

present mes de març.
Es passa a tractar de la Caixa de Beneficència.
Es dôna compte del seu estât economic, el 

quai s’aprova, i, a la vista del mateix, s’acorda 
fer-hi un donatiu de dues mil pessetes, amb càr- 
rec al capitol d’ingressos extraordinaris del Sin
dicat.

Entren a la sala de sessions els Drs. Soler, de 
Vilada, i Cantô, de Pobla de Claramunt, els quais 
formen part de la ponèneia de Partits mèdics. 
Dits senvors demanen al Conseil que es serveixi 
allargar el termini senyalat fins a 31 de març per 
a la presentacio del dictamen en vista de les difi- 
cultats que tenen per a reunir-se amb els altres 
companys co-ponents Dr. Mestre Miquel, de Vi- 
lallonga, i Monné de Selva del Camp. El Conseil 
es fa càrrec d’aquestes manifestacions i acorda 
concedir un nou termini fins al 30 d’Abril pro- 
per.

I s’aixeca la sessiô a les 24 hores del mateix dia 
de començada.

Acta nüm. 228
A  les 24 hores del dia 30 de miarç de 1926. es 

reuneix el Conseil presidint el doctor Puig i 
Sais i actuant de Secretari el doctor Abellô, i 
amb assistèneia dels companys Puig i Sais, Abe
llô, Moll, Bonifaci, Riba de Sanz, Mestre Puig, 
Riera, Marti, R. Julià i després Surinyach i 
Pascô.
. Obérta la sessiô, s’excusa Tassistència del doc
tor Nubiola.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessiô ante- 
rior.

Es llegeix una comunicaciô del doctor Fran- 
cesc de P. Folch, en demanda de que el Sindicat 
li faciliti les dades referents a les quotes paga- 
des pel company M. J. d’Igualada en ingressar 
aquest darrer a la Mutual Mèdica, amb l’objecte 
de poder aclarir unes interpretacions sobre el cas 
que el company M. J. ha fet circular amb insis- 
tèneia. Pel secretari es presenten les dades solli- 
citades, de les quais es dedueix que els ingressos 
fets amb motiu de Tingrés esmentat estan com- 
pletament bé, no havent-hi res anormal, i que la 
diferèneia reclamada pel company M. J. està


